

No. 69766

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 55989. **Netherlands (for the European part of the Netherlands) and Dominica**

Exchange of notes constituting an agreement between the Kingdom of the Netherlands and the Commonwealth of Dominica regarding the status of personnel of the Ministry of Defence of the Kingdom of the Netherlands when present in the territory of the Commonwealth of Dominica for the purpose of humanitarian assistance and disaster relief. Port of Spain, 22 August 2019, and Roseau, 1 October 2019

Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands, 21 November 2019

Done at New York on 13 May 2020

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 55989. **Pays-Bas (pour la partie européenne des Pays-Bas) et Dominique**

Échange de notes constituant un accord entre le Royaume des Pays-Bas et le Commonwealth de Dominique concernant le statut du personnel du Ministère de la Défense du Royaume des Pays-Bas lorsque présent sur le territoire du Commonwealth de Dominique aux fins d'aide humanitaire et de secours en cas de catastrophe. Port of Spain, 22 août 2019, et Roseau, 1^{er} octobre 2019

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Pays-Bas, 21 novembre 2019

Fait à New York le 13 mai 2020

Pour le Secrétaire général